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Dagsorden: 
 

19.00-19.30: 

1) Der tages billeder af skolebestyrelsen til 

hjemmesiden.  

 

2) Velkommen til de nyvalgte fra elevrådet + 

Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

19.30-20.40: 

4) Arbejdet i skolebestyrelsen  

- Årshjul (det eksisterende) drøftes 

- Ønsker fra forældrevalgte, vi prioriterer 

punkter og placerer dem i oversigten 

(Bilag vedhæftet dagsorden) 

 

Kort pause. 

 

20.40-21.30: 

 

5) Skolens arbejde med meddelelsesbogen.  

- Status 

- Drøftelse om princip 

(Eksisterende princip vedhæftet) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: (Claus kommer ca. 19.30), Susanne, Sussi 

 

1) 

Erik tog billeder, som bl.a. lægges op på skolens hjemmeside. 

2) Lukas (8.b), formand og Nanna (7.b), næstformand. 

Lukas og Nanna har tanker om at involvere de mindste klasser også, 

samt mere involverende / praktisk undervisning. 

De to tager til fælles elevrådsmøde på torsdag. 

Arbejdsgrupper: Der arbejdes og mødes i frikvartererne. 

Minielevråd, er det noget bestyrelsen vil arbejde videre med? Kort 

drøftelse, positive tilbagemeldinger. 

 

3) 

Nye ringetider i udskolingen. Mandag, onsdag og fredag bliver 

spisefrikvarteret forkortet med 20 minutter. 

Budgetforliget: Skal der sendes et høringssvar? Ja, Claus skriver og 

sender en kort kvittering fra bestyrelsen. 

Personalesag: Claus orienterede mundtligt om en afskedigelsessag på 

skolen.  

4) 

Punkter til årshjulet: Claus skriver direkte ind i årshjulet.(Nye årshjul 

vedhæftes referatet) 

 

 

 

 

5) 

Morten gennemgik kort intentionerne med meddelelsesbogen, og 

forældrene fik mulighed for at fortælle om deres erfaringer med dette års 

meddelelsesbog. Vi så kort et eksempel på et princip fra Ikast Østre 

Skole. 

Næste gang arbejdes der videre med udarbejdelse af et nyt princip. 

Der er sendt princip for brug af meddelelsesbog fra Østre Skole som 

inspiration. Østre og Nordre skole har været pionerskoler ift. 

meddelelsesbogen. 

Vi aftaler at kigge på dette til næste møde, hvor vi vil lave princip. 

 

Vær opmærksom på at et princip skal indeholde en vis elastisk ramme, 

som vi kan se Engesvang Skole i. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

mandag d. 23.09.24 kl. 19.00-21.30 

Dagsorden + referat 
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6) Sammen om skolen (orientering om arbejdet 

med dette i kommunen) 

 

 

 

 

7) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Byggeri 

Rundtur på skolen 

Morten laver et Brush up ift. Meddelelsesbogen. 

• National, kommunal og lokal ramme 

 

Lærere & pædagoger har eksperimenteret med div. måder at lave 

Meddelelsesbog samt EasyIQ (den platform vi arbejder i) 

 

Forældreoplevelse: 

• Meget flot stykke arbejde, men dog meget tekst. Tænker der er 

mulighed for at skrive ind i de udfordringer nogle elever har. 

• I tvivl om, hvordan man skal læse. Der er ingen taksonomi, hvor 

ordenes betydning er. 

• Morten: Det er vigtigt, at meddelelsesbogen er 

ressourceorienteret. 

• Det har været let at gå til, og det er rart at have sit fokus ift. 

ressourcer. Hvor er vi henne ift. det enkelte barns udvikling. 

Ligeledes at det er udgangspunktet for skole-hjemsamtalen. 

Vigtigt at det er konkret og letlæseligt og forståeligt.   

• Det kunne måske være rart, at meddelelsesbogen er tilgængelig 

i længere tid eller i flere perioder. At der er adgang til det, så 

man kan gå ind og kigge, hvad var det nu vi talte om. 

• Der er også en tanke hos nogle om, at meddelelsesdelen kan 

bruges som løbende log. 

• Ift. den udvidede meddelelsesbog bliver der lavet en SMTTE 

model som bruges i baserne. 

• Lukas: det har fungeret rigtig godt i vores familie. Det var 

overskueligt med punktform og man vidste, hvad man gik ind til 

ved skole-hjemsamtalen. Andre har sagt det samme 

• ”Jeg brugte den til at forberede mit barn til skole-hjemsamtale”. 

• Vigtigt at der er tydelighed ift. forventninger til forældre + en 

pointering af hvad der bliver talt om til skole-hjemsamtalen. 

 

Ovenstående kommentarer vil vi bringe tilbage i personalegruppen, når 

vi skal arbejde med meddelelsesbogen næste gang. 

 

6) 

Punktet blev udsat til næste møde. Her ser vi den kommunale video samt 

hører mere om den kommunale workshop, hvor Nina også deltager som 

bestyrelsesformand.  

 

 

7) 

EVT. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


